
Г Р А Д С К И   С  Т  О  Н  О  Т  Е  Н  И  С  К  И     С  А  В  Е  З     НОВОГ  САДА 

 

 
 

 

З А П И С Н И К 

са 3.редовне седнице Скупштине Градског стонотениског савеза Новог 

Сада која је одржана 16.јуна 2024. године са почетком у 15 часова у 

стонотениској сали на СПЕНС-у са следећим Дневним редом: 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

- Избор верификационе комисије, радног председништва и записничара; 

- Извештај верификационе комисије; 

- Утврђивање и усвајање Дневног реда; 

- Усвајање Записника са претходне седнице Скупштине одржане 25.маја 2023. 

године; 

- Извештај о раду за други део 2023. и први део 2024. године Председника 

СТСНС: 

- Реализација климатизације на СПЕНС-у (известилац: Ничић) 

- Реализација Сајам спорта (известилац: Стојшин) 

- Реализација Кампа за младе (известилац: Фрациле) 

- Подела стонотениских столова и реквизита (известилац: Шишка) 

- Реализација Лиге месних заједница (известилац: Тодоровић, Попов) 

- Техничка опремљеност савеза (извештилац: Ничић) 

- Финансијски извештај за 2023. годину – Шишка; 

- Програми и План активности у 2024. години –Фрациле; 

- Разно  

 

1. 

Седницу Скупштине у 15:05 отворио је председник Предраг Ничић који је за састав 

верификационе комисије предложио: Дана Фрацилеа и Марка Тодоровића, а за радно 

председништво: Предраг Ничић, Јован Стојшин и Владимир Шишка, записничар: 

Драган Бунчић што је једногласно усвојено.  

 

2. 

Верификациона комисија је утврдила листу присутних делегата чиме су они 

верификовани. Утврђено је да је присутно 8 делегата од укупно 12 који имају право 

гласа Утврђено је да седница Скупштина има кворум за даљи рад и пуноправно 

доношење одлука.  

 

3. 

Једногласно је усвојен Дневни ред. 
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4. 

Једногласно је усвојен је Записник са претходне седнице чиме су потврђене одлуке за 

другњ редовне седнице Скупштине.  

 

5. 

Председник Ничић је образложио Извештај о раду, где је констатовао, шта је урађено 

од јуна 2023. до маја 2024. године. У краћим цртама су наведене активности у 

Извештају, а Ничић је нагласио да је савез ту да помогне клубовима, да подстакне да 

клубови више сарађују, да ће чланови у клубовима имати помоћ Савеза са својом 

администарцијом и стручним телима , да му се обрате за активности које сматрају да 

су добре за унапређење стонотениског спорта у Новом Саду. Савез је успепешно 

спровео иницијативу за климатизацију на СПЕНС-у. СТСНС је пребацио сва 

потребна новчана средстава у 2  транше, те је СПЕНС спровео техничку реализацију 

уградње климатизација по стонотениским стандардима.  

 Јован Стојшин је известио о активностима СТСНС на Сајаму спорта из октобра 

2023. где су презентовани новосадски клубови и стонотениски спорт. 

 Дан Фрациле је известио о реализацији Кампа за младе у Крупњу, где је све 

извршено у складу са посебним програмом Управе за спорт и омладину Града Новог 

Сада, послати су играчи и млади тренери из новосадских клубова, а уз то је и 

настављена сарадња са Грачаницом где су угошћени и млади и грачи из ове општине. 

 Владимир Шишка је известио о активностима на подели стонотениских 

столова, бројчаника, рекета и лоптица у месним заједницама, а све у сврху 

реализације пројекта „Пинг понг у твом комшилуку“ и одржавања Лиге месних 

заједница. 

 Марко Тодоровић и Никола Попов су известили о организацији и успешности 

по први пут организоване Лиге месних заједница у Новом Саду, која је завршена 

непосредно пре одржавања седнице Скупштине СТСНС и коју је освојила МЗ 

Сремска Каменица победивши другопласирану МЗ Каћ. 

 Председник Предраг Ничић је напоменуо да поред климатизације треба да се 

настави улагање у техничку опремљеност СТСНС, пре свега у виду телевизора, 

камера и озвучења. 

 .  

Извештај је једногласно усвојен.  

 

6. 

Финансијски извештај за 2023. годину поднео је Владимир Шишка који је 

констатовао да су средства трошена наменски и по закону, да је на време поднет 

годишњи извештај и да нема потраживања физичких и правних лица ка савезу. 

Извештај је једногласно усвојен.  

 

7. 

Извршни дирекот савеза Дан Фрациле изнео је план активности до краја 2024. 

године где је истакао да, уколико Управа за спорт и омладину Града Новог Сада буде 
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у могућности да финансијски подржи, се планира организација Лиге месних 

заједница у последњем кварталу  2024. године. Истакао је да се очекује да ће СТСНС 

бити технички организатор у организацији Европског првенства за ветеране у Новом 

Саду у јуну 2025. године тако да се очекује и доста активности на припреми тог 

такмичења. 

  

8. 

Под тачком разно није било дискусије.            

 

Седница је окончана у 15:48 минута. 

       

16.6.2024.      

 

     Председавајући Скупштином Предраг Ничић 

     

Записничар  

Драган Бунчић  с.р. 

    


